
Jeghar røget cigaretter i 50 år og har prøvet alt, der er på markedet af rygestop produkter, uden 

virkning, men har brugt ecigaret i 3 år uden tilbagefald til tobak. 

Så jeg er harm over at der er så meget misinformation omkring e.cigaretter,fra forskellige ( 

antiryger,lobbyister,medicin,tobakindustrien, mfl.) 

Jeg håber der laves om på det lovforslag der er sendt til høring, så jeg også fremover, kan bruge det 

eneste der har gjort mig røgfri.  
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